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Tychy, 25 wrzesień2020 r,

Edyta Danielczyk

Pan Andrzei Dziuba
Prezydent Miasta Tychy

Za poŚrednictwem
Pani Barbary Koniecznej
Przewodniczącej Rady Miasta Tychy

Tre ść interp el acj i l zapytania:

Wnoszę o podjęcie pilnych i skutecznych działań prowadzących do usunięcia z
przestrzeni publicznej uciążliwego fetoru wydobywaiącego się z zakladów RCGW
S.A. Ocrysza|nia ścieków Tychy - Urbanowice oraz MASTER - Oclpacty i Energia
Sp.zo.o.wTychach.

Wnoszę o przeprowadzenie badań jakości powietrza pod kątem obecności
rwiązków szkodliwych dla zdrowia.

Uzasadnienie istotnego znaczenia dla miasta:

Problem uciązliwych zapachow utrudniających funkcjonowanie zwłaszcza w osiedlu
Urbanowice i okolicy jest juz zgłaszany od dłuższego czasu, ale jeszcze nigdy fetor nie był
tak intensywny i długotrwały, Przebywanie na otwartej przestrzeni albo otwarcie okna wiąże
się znarażeniem na odór uniemożliwiający wręcz swobodne oddychanie.

Nie jest to tylko kwestia odczuć estetycznych, ale realna obawa o zdrowie mieszkańców i
pracownikow KSSE. Wiele związkow chemicznych szkodliwych dla zdrowia wydziela fetor,
dlatego nie mozna wykluczyć , tż na tym obszarze w powietrzu nie unoszą się właśnie takie
związkt.

Dla zdrowia i bezpieczęństwa mieszkańców wznoszę o pilne zajęcie się tym problemem i jak
najszybsze przeprowadzenie koniecznych badań. Dodam, żę obecnie są juz dostępne
technologie pozwalającę na działalnośó oczyszczalni ścieków i składowisk odpadów oraz
sońowni w sposób nieuciążliwy dla mieszkańców.

Edyta Danielczyk

http://bip.umtychy.pl/index.php?action=PobierzPlik&id=487734
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